
Generalforsamling Grundejerforeningen vej15, søndag, den 6. september 2015. 

1. 

Formanden Mai Smedegaard byder velkommen, og takker for det flotte fremmøde. 

2. 

Valg af dirigent: Jan 

Valg af referent: Kate 

 

3. 

Bestyrelsens beretning blev godkendt. (Er vedhæftet). 

Kommentar til beretningen: 

Stor snak om hvor lagt kommunen er med kloakering forventes start 2016/17. 

Der kom forslag efter beretningen om at bestyrelsen arrangerer et møde hvor der evt. er 

en Entreprenør tilstede når vi ved hvornår arbejdet vedr. kloakering skal startes op så vi 

kan få et fælles tilbud på arbejdet. Dette lovet bestyrelsen at gøre. 

 

Der kom et spørgsmål om man måtte have en Kajak liggende på stranden. Dette mente 

alle tilstede værende at man godt måtte. 

 

Snak om vores vej og hullerne i denne, det blev pointeret at alle har et ansvar for at fylde 

hullerne i vejen med det grus der bliver lagt ud. 

Der var enighed om at vejen skal renoveres til foråret, der vil blive taget kontakt til de 

andre grundejerforening for at høre hvilken stabil/grus de bruger.  

Vi blev enige om at lave en fælles arbejdsdag, hvor vi fylder huller på vejene. 

 

VI MØDES SØNDAG DEN 11/10-2015 kl 10.00 MED TRILLEBØR OG HØJT HUMØR!!!!! 

Jan sørge for at der bliver bestilt Stabil/grus hjem inden den 11/10. 

 

Når man har til eller ombygning på sin grund har man ansvar og forpligtigelse til at 

renoverer vejen hvis den er kørt i stykker, sørg evt. for inden til/ombygning at lægge nogle 

store plade ud så de store lastbiler ikke ødelægger vejen. 

 



Fuglevængets beboer har problemer med at skraldebilen vender på deres grund, de må 

kontakte kommunen vedr. en ordning. 

 

 

 

Forspørgelse vedr. bevoksningen i den Nordlige ende af Kukkerengen, De grunde høre til 

Korevlevej, formanden tager kontakt til beboerne eller deres grundejerforeningen. 

 

Ønske om nyt vej skilt til vej15, dette undersøger formanden. 

 

4. 

Godkendelse af regnskabet: 

Kasseren orienteret om at han ikke følte sig klædt på til opgaven, og opfordret til at en 

anden meldte sig. 

Der kom et forslag om han ville fortsætte hvis vi fik noget professionel hjælp til at få lavet 

et regnskabsprogram som var let at gå til, dette fik bestyrelsen mandat til at arbejde videre 

med. 

Regnskabet kunne ikke godkendes da revisoren ikke kunne gennemskue regnskabet og 

der var for mange penge i kassen. 

 

5. 

Vedr. kontingent: 300,00 kr. pr. år pr. matrikel.  

 

6. 

Vedtægtsændringer:   

Forslag til vedtægtsændringer uddeles og gennemgås punkt for punkt.  

Blev godkendt med ændringer i § 6a, §9, §12. (De nye vedtægter er vedhæftet dette 

referat.) 

 

Der var debat om dem som har en dobbeltgrund uden hus skal betale halvt kontingent, 

dette var der ikke enighed om. 

Der var i stedet enighed om at der skal betales kontingent for de matrikler man ejer.  



 

 

7. 

Valg af bestyrelsen: 

Jan er på valg i 2017 

Per er på valg i 2016 

Mai er på valg i 2016 

Suppleanterne: 

Er på valg hvert år. 

Malene 

Rikke 

Kate 

Alle blev genvalgt. 

 

Revisor: 

Peter Mølgaard blev genvalgt. 

 

8. 

Evt.: 

Forespørgers om der var nogle som der havde haft indbrud, da de havde haft indbrud og 

fået stjålet deres brændeovn. Ingen andre af de tilstedeværende havde haft indbrud i år. 

En opfordring til at vi alle har øjne og øre åbne når vi går tur i området. 

Stor ros til vores hjemmeside, forslag om der evt. kom en pas Word på for at ikke alle 

kunne se hvornår vi holdergeneralforsamling da det signalerer at husene er tomme. 

 

Snak om problematikken om telefon og internet dækning i området. Der var en som hos 

Højby EL, havde købt en antenneforstærker som havde forbedret internette. Pris ca 

1000,00 kr. 

 

Kate B. Flenting 

Referent. 



 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


